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ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους Υπουργούς 

 Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

Εσωτερικών 

Θέμα: Ειδικό Πρόγραμμα 5.500 πτυχιούχων του ΟΑΕΔ 

Σχετικά με το αίτημα ανανέωσης του Ειδικού Προγράμματος των 5.500 πτυχιούχων του ΟΑΕΔ, τόσο εσείς όσο 

και ο Πρόεδρος του ΟΑΕΔ ρητά και κατηγορηματικά δηλώνατε ότι δεν μπορεί να υπάρξει τέτοια ανανέωση. 

Όμως, πριν μερικές ημέρες, δεχθήκαμε καταγγελία του Πανελλήνιου Πρωτοβάθμιου Συνδικαλιστικού 

Σωματείου με την επωνυμία «Σύλλογος Ειδικού Προγράμματος Πτυχιούχων στον Ευρύτερο Δημόσιο Τομέα» 

ότι, τελικά, έγιναν επιλεκτικές ανανεώσεις-παρατάσεις συμβάσεων ορισμένου χρόνου ατόμων που 

συμμετείχαν στο ανωτέρω πρόγραμμα. 

Συμφωνείτε ότι τέτοιου είδους επιλεκτικές παραβιάσεις των δικών σας εξαγγελιών ενισχύουν την εντύπωση 

των πολιτών ότι, άλλη μια φορά, βολεύονται «ημέτεροι» ενώ οι «άλλοι» απολύονται με το πρόσχημα ότι η 

ανανέωση των συμβάσεών τους δεν είναι νομικά εφικτή; 

Μήπως τελικά υπήρχαν πάγιες ανάγκες, εντεινόμενες από την πανδημία, σε φορείς όπου απασχολούνταν οι 

5.500 πτυχιούχοι του Ειδικού Προγράμματος που δεν εξυπηρετούνται;    

Αν τελικώς ήταν αναγκαία η ανανέωση έστω και κάποιων από αυτές τις συμβάσεις, συμφωνείτε ότι ο σωστός 

τρόπος θα ήταν να ανανεωθούν όλες για χρονικό διάστημα ικανό ώστε, στο μεταξύ, να διαμορφωθούν οι 

αδιάβλητες και διαφανείς διαδικασίας με την οποία θα επιλεγούν οι συμβασιούχοι των οποίων οι συμβάσεις 

θα ανανεωθούν για μεγαλύτερο χρονικό διάστημα;   
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